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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
rada m ěstského obvodu  

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 1. sch ůze rady m ěstského obvodu 
konané dne 21.10.2022 
 

Místo konání: radní místnost 

Předsedající: Bc. Martin Bednář  

Přítomno: 11 

Omluveno: 0 

Neomluveno: 0 

Zahájení: 10:10 hod. 

Ukončení: 10:15 hod. 
 

   

 
 
Bc. Bednář - zahájil 1. schůzi Rady městského obvodu Ostrava-Jih v novém složení 
po ustavujícím zasedání zastupitelstva a popřál všem hodně úspěchů a správnou volbu 
při schvalování jednotlivých usnesení. Uvedl, že zápis a usnesení společně s ním podepíše 
místostarostka Markéta Langrová, konstatoval, že rada je usnášení schopná. 
 
Předložil program schůze rady, tj. materiály č. 1 – č. 6.  
Připomínky k programu nebyly, hlasování o schválení programu. 
  
Hlasování o programu: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 
 

 

Materiál č. 0 OPVO/RMOb/0037/22 

Schválení programu 1. sch ůze rady konané dne 21.10.2022 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0001/RMOb-JIH/2226/1  
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Materiál č. 1 OFR/RMOb/0086/22 

Návrh rozpo čtových opat ření č. 43/2022 rozpo čtu m ěstského obvodu Ostrava-Jih na rok 2022 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0002/RMOb-JIH/2226/1  

 

Materiál č. 2 OPVO/RMOb/0033/22 

Návrh na stanovení termín ů zasedání ZMOb a sch ůzí RMOb 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0003/RMOb-JIH/2226/1  

 

Materiál č. 3 OPVO/RMOb/0035/22 

Návrh na z řízení komisí rady 

Bc. Štroblíková – návrh na úpravu usnesení, bod. 1) zřizuje…4. komisi pro dopravu, parkovací 
systémy, komunální čistoty a pořádku s počtem 15 členů (původně 14 členů).  

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0004/RMOb-JIH/2226/1  

 

Materiál č. 4 OMJ/RMOb/0316/22 

Návrh dopisu vlastník ům ubytovacích za řízení 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0005/RMOb-JIH/2226/1  

 

Materiál č. 5 ODK/RMOb/0050/22 

Žádost o souhlas rady m ěstského obvodu s kácením d řeviny 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0006/RMOb-JIH/2226/1 
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Materiál č. 6 OSC/RMOb/0012/22 

Pověření k p řijímání prohlášení snoubenc ů, že spolu vstupují do manželství, a stanovení 
možnosti užívat p ři významných p říležitostech a ob čanských ob řadech záv ěsný odznak 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0007/RMOb-JIH/2226/1  

 
 
Dotazy, p řipomínky, podn ěty členů rady a organiza ční záležitosti 
 
Protože nebyly žádné dotazy ani připomínky, ukončil Bc. Martin Bednář 1. schůzi rady. 
 
 
Usnesení z 1. schůze rady městského obvodu od čísla usnesení 0001/RMOb-JIH/2226/1 do čísla 
usnesení  0007/RMOb-JIH/2226/1 jsou nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Blanka Štěříková  ………………………………… 
Dne: 21.10.2022      
 
 
 
Bc. Martin Bednář   ………………………………….  
starosta  
 
 
Markéta Langrová  …………………………………. 
místostarostka 


